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 חגים וזמנים לששון! ,מועדים לשמחה

 

התקיימה ישיבת המליאה האחרונה עד לאחר פרסום תוצאות הבחירות.  13/9 -ביום רביעי ה .1

 הישיבה היתה במתכונת מחייבת של משרד הפנים עקב הבחירות.

הישיבה התחילה בברכות לשנה החדשה, כשהמנכ"ל עמית בן צבי מקריא שיר קצר שכתבה  .2

לאה גולדברג. בהמשך גלית ראשת המועצה הודתה לחברי המליאה על פעילותם 

ההתנדבותית ונערכה הרמת כוסית לשנה החדשה. בהמשך שלא לפי הסדר )בסוף הישיבה( 

הספורט. יערי פרש וסיים תפקידו לפני גלית נפרדה מיריב יערי שהחזיק בתיק החינוך ו

ו –תחילת שנת הלימודים וקיבל על עצמו את ניהול בית הספר היסודי "סימני דרך" לכיתות א 

 מעברות.בית ספר ממלכתי עם נגיעה ושילוב של חינוך קיבוצי, מונטסורי ודמוקרטי.בקיבוץ 

אתגר של אינפלציה לאחר מכן הגזבר צור אוריון, התייחס לתחזית לשנה הבאה במצב המ .3

וריבית וכמובן עם תקווה שהמצב לא יפגע בפרויקטים שנמצאים בתהליך תכנון וביצוע על פי 

תוכנית החומש של המועצה. כמו כן על פי הוראת משרד הפנים נסגרו כמה עשרות 

"תב"רים" שייעודם וביצועם הסתיים או שהכספים שנשארו בהם הם זניחים ולא מאפשרים 

תב"ר תקציב בלתי רגיל המשמש לפרויקטים חד פעמיים צבועים בעיקר שום פעולה. )

לפיתוח מעבר לשנת התקציב, שמקורם הכספי הוא ממשרדי הממשלה, הלוואות מהבנק 

וכספי המועצה( הישיבה כללה כמובן גם אישור פרוטוקולים ואישור בעלי זכות חתימה 

 במוסדות החינוך וועדי ההורים.

 5של "בית הגיל השלישי" המתוכנן להבנות על מגרש של  סופיתלבסוף הוצגה התוכנית ה .4

באיזור התעשייה על מגרש שיעודו בתב"ע למטרות ציבוריות. התוכנית שהוגשה היתה  דונם

תוכנית ארכיטקטונית שלא כללה תוכנית כלכלית. רחל מרום נציגת גבעת חיים מאוחד 

מטרה שמבחינתה קידשה את שנים ,  5במליאה, שמה לעצמה מטרה ביום כניסתה לפני 

האמצעים, עלוקה במובן החיובי, כשהיא רותמת לעניין את יריב יערי וקבוצת מתנדבים 

משוגעים לרעיון כולל את חגי גולן מבית יצחק שעוסק בנושא באופן מקצועי ובעל ניסיון רחב 

ש בתחום, עזר מאד בקביעת המטרות והפונקציות שמכלול כזה צריך להכיל. ממקומות מפג

 חברתי, עיסוק, מסגרות טיפוליות לצד צד מסחרי עיסקי שצריך לכסות את האחזקה. 

 פרוייקט אתגרי כזה כולל כמובן חניה נגישה ומעליות והנגשה. בשלב ב  תיבנה בריכת שחיה

פניה למספר משרדי תכנון בעלי ניסיון למבנים מסוג .על בסיס זה היתה טיפולית וספורטיבית

 היא התוכנית הסופית שהועדה בחרה ואיתה המועצה יוצאת לדרך. התוכנית שהוצגהזה. 

זה פרוייקט גדול שעדיין אין לו מימון שיבנה בשלבים ברמה שצריכה לתת תשובה לטווח של 

עשרות שנים. מועצת עמק חפר לא תהייה הראשונה, יש כבר מספר מועצות שמוסד כזה 

 גדול.קיים כך שיש ממי ללמוד לחיוב ולשלילה וזה יתרון 

בחצות נסגרות הרשימות לבחירות המוניציפאליות במועצות האזוריות,  21/9/23בתאריך  .5

מפרסם משרד הפנים את שמות  8/10/23לוועדי ישובים ולנציגות במליאה. בתאריך 

 , יום שבתון במדינה.31/10/23המועמדים. הבחירות תתקיימנה בתאריך 

 

 ן ולקחת חלק בהליך דמוקרטי זה.אני מרשה לעצמי להמליץ לתושבים לגלות עניי

 

 גמר חתימה טובה ואיחולי בריאות לכל התושבים.

 

 גדעון ברי


